
Vážené členky, Vážení členové akademické obce MFF UK, 

 

v akademickém senátu MFF UK jsem působil v druhé polovině devadesátých let, a pak 

znovu poslední tři funkční období, dvě období jako jeho předseda. Mé volební programy 

snadno najdete na stránkách AS MFF UK: 

 sliby na léta 2005-2008: http://www.mff.cuni.cz/fakulta/as/volby/ZKAS2005/dolejsi.htm  

 2008-2011: http://www.mff.cuni.cz/fakulta/as/volby/ZKASASUK2007/Jiri.Dolejsi.htm  

 2011-2014:  http://www.mff.cuni.cz/fakulta/as/volby/ZKASASUK2010/Jiri.Dolejsi.pdf 

 

Usiloval jsem o to, co jsem sliboval: o konsensuální, promyšlené a prodiskutované 

řešení všech otázek, o kterých má senát jednat podle platné legislativy, i otázek, o kterých se 

senát sám rozhodne iniciativně jednat při vědomí skutečnosti, že jiné podobné fórum 

akademická obec fakulty nemá, s rozhledem a nadhledem hodným MFF UK.  Před více než 

rokem jsme zvolili kandidáta na děkana a přitom se bezproblematicky vyrovnali s přítomností 

zcela odlišného druhého kandidáta, a pak ladili spolupráci s celým novým vedením fakulty. 

Skoro stále jsme na nekonečných jednáních senátu diskutovali o fungování jednotlivých 

sekcí (finance, řízení, studijní plány a organizace studia), o dobrých či ne úplně dobrých 

zkušenostech a snažili jsme se celý systém ladit. 

Myslím si, že mého účinkování v AS MFF UK již bylo dost; cítím potřebu změny.  

Touto změnou je mé rozhodnutí kandidovat do Akademického senátu Univerzity Karlovy.  

V AS UK hodlám v případě zvolení výrazně prezentovat „matfyzácký“ pohled, tedy v mém 

pojetí přístup kombinující naši optimistickou zkušenost s vědou a vzděláváním s drzostí 

poukazovat na zjevné nedostatky a nekompetenci a opovážlivostí navrhovat cesty k řešení, 

byť se mnohé z návrhů mohou ukázat jako marné. Jde mi o výkon a obraz UK jako celku a 

také o podmínky pro naši práci. K tomu patří i delikátní úkol starat se o finance přitékající na 

UK, protékající rektorátem a přicházející nakonec na fakultu. 

Častokrát jsem říkal a myslím si to stále, že akademický senát naší fakulty je instituce 

skýtající ojedinělou příležitost ke komunikaci mezi vedením fakulty, členy akademické obce, 

studenty, příslušníky různých sekcí. Podobně soudím o výjimečné užitečnosti Akademického 

senátu UK.  

Děkuji Vám za Vaše hlasy, pokud se rozhodnete mne podpořit. 

 

Jiří Dolejší  
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